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PROTOKÓŁ NR 10/2017 

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Gminy 

Pruszcz Gdański w dniu 21.11.2017 r.  

Komisja obradowała w następujących sprawach: 

1.omówienie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia Programu Współpracy na rok 2018 

Gminy Pruszcz Gdański z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

Projekt uchwały omawiała B. Gałecka- pracownik merytoryczny. 

Dyskusja: 

 Małgorzata Osowska -  jest stanowczo za mało informacji na temat współpracy z 

organizacjami pozarządowymi.  

 Janusz Sampolski – prosi, aby były informacje dla stowarzyszeń i osób 

zaangażowanych społecznie na temat spotkań, działań, wysokości środków i ich 

rozdysponowania. Mediateka miała być centrum dowodzenia lokalnych organizacji 

pozarządowych i miała być punktem wsparcia dla nich, jednak skończyło się na 

zapewnieniach. W Mediatece miała być osoba, która miała pomagać w wypełnianiu 

wniosków o środki dla organizacji. Obietnice wójta spełzły na planach. Prośba, aby w 

uchwale sprecyzować konkretnie, na co środki zostaną rozdysponowane i że          

165 000 zł pochodzi z dotacji zewnętrznej.  

 

2. Komisja zapoznała się z treścią wniosku o stypendium sportowe. 

Wniosek omawiała B. Gałecka – pracownik merytoryczny.  

Po dyskusji komisja zaopiniowała w/w wniosek pozytywnie. 

 

3. Wniosek sołtysa Straszyna o zmianę uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych.  

Radni nie widzą powodu, dla którego w Mediatece można by spożywać alkohol. W 

żadnym razie nie wpłynie to na atrakcyjność miejsca. Kłóciłoby się to z wizerunkiem 

Mediateki. Nie wpływały inne wnioski w tej sprawie.  

Radni jednogłośnie uznali wniosek za bezzasadny. 

 

4. Weronika Chmielowiec pyta o ilość osób zaszczepionych na grypę w ramach programu 

prozdrowotnego. Okazuje się, że zainteresowanie było bardzo małe. Zaledwie 90 osób 



zdecydowało się na szczepienie. Zagadnienie omawiała B.  Gałecka - pracownik 

merytoryczny. 

 

5. Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej Gminy Pruszcz Gdański  na rok 2018: 

a. plac zabaw w Juszkowie - Nie ma żadnej deklaracji mieszkańców Juszkowa o 

przekazaniu środków.  

Wniosek Weroniki Chmielowiec - w razie braku partycypacji mieszkańców o przeniesienie 

tej inwestycji do Borkowa, które nie ma żadnego placu zabaw ogólnodostępnego gminnego. 

Plac zabaw w szkole w godzinach pracy szkoły jest zamknięty dla osób z zewnątrz.  

Wniosek podczas głosowania został odrzucony - 2 głosy za, 1 głos wstrzymujący się, 

5 głosów przeciw ( w głosowaniu nie brali udziału radni: Dariusz Grudniewski i Lech Milewski) 

 

b. przebudowa szkoły w Przejazdowie - Anna Warakomska informuje, że pieniędzy nie 

starczy na wszystkie prace. Należy najpierw przesunąć ściany.  

Janusz Sampolski prosi o poprawę podłogi w jednej z sal.   

Anna Warakomska zapewnia, że podłoga zostanie poprawiona.  

 

c. W Wiślinie są potrzebne odwierty, żeby dogrzać szkołę. Jeden z odwiertów zamarzł. 

Weronika Chmielowiec zauważa, że temat trwa od 2 lat.  

Anna Warakomska zapewnia, że pieniądze zapewnione na ten cel nie zostały wydane w tym 

roku.  

 

d. Janusz Sampolski pyta jaka jest szansa, żeby wybudować zaplecze sportowe w 

Straszynie, ponieważ szkoła zagospodarowała kontenery i sportowcy nie maja zaplecza. 

Można by wybudować magazyn dla szkoły i wykorzystać kontenery.  

Anna Warakomska informuje, że to wymaga projektu. 

 

e. Dariusz Grudniewski pyta o budowę boiska przy szkole w Straszynie. Powstał dylemat, 

czy ma być małe boisko z bieżnią, czy duże bez bieżni.  

Janusz Sampolski zauważa, że drzewa należałoby wyciąć. Ma się odbyć spotkanie w tej 

sprawie i szkoła musi to ustalić z radnymi, gmina i osobami zainteresowanymi.  

Dariusz Grudniewski zaznacza, że to zawsze było boisko gminne, a nie szkolne.  

 

f. Wniosek  Janusza Sampolskiego do budżetu w sprawie postawienia zaplecza 

kontenerowego w Przejazdowie z oszczędności przetargowych.  

Radni w głosowaniu, jednogłośnie poparli  wniosek.  

Posiedzenie komisji opuścili radni: Lech Milewski i Dariusz Grudniewski. 



 

Głosowanie w sprawie projektu budżetu na 2018 rok w zakresie oświaty – 5 głosów za, 

3 głosy wstrzymujące się.  

Przewodnicząca zaproponowała członkom komisji omówienie budżetu w zakresie działania 

komisji oświaty.  

 

 Podpisy członków Komisji:  

1 – Ewa Romik   …………………………………………………. 

2 – Janusz Sampolski……………………………………………. 

3- Krystyna Białek………………………………………………… 

4 - Weronika Chmielowiec………………………………………… 

5-  Lech Milewski…………………………………………………… 

6- Małgorzata Osowska…………………………………………… 

7- Józef Szramuk………………………………………………….. 

8 - Renata Rusztyn………………………………………………. 

9- Danuta Czerwińska…………………………………………… 

10- Dariusz Grudniewski………………………………………….. 


